

## 便携式蓝牙音箱 使用指南

(适用F3系列产品)  
V1.0

### 请仔细阅读本说明书！

- + 在使用本产品之前，请注意以下事项，否则可能会损坏您的数码产品并产生危险。
- + 本产品初次使用前或长期未使用时，主机可能已自动逐渐放电，故初次使用或再使用前应先充满电。
- + 请使用经认可的电源充电器及配件，包括电源线及转接头。否则可能会损坏您的设备和音箱主机。
- + 应在通风的位置充电，过高或过低的温度将影响电池的性能。
- + 不要把本产品置于水中，或受潮淋雨。(防水音箱除外)
- + 请勿扔掷，强烈摔打、震动或摇晃本产品，否则可能会破坏内部精密的零件和完好的结构。
- + 请妥善保管本产品及相关配件，避免置于儿童容易触及的地方。
- + 充电或播放时，音箱可能会轻微发热，这属于正常现象。
- + 请勿将音箱接近火源或其他热源，以免发生危险。
- + 避免让金属物品接触主机的充电/音频等插口，以免产生短路而损坏主机。
- + 未经授权的产品改动和自行修理可能会使您无法正常使用本产品及令保修失效。
- + 请您根据当地的法律、章程及限制，适当使用本产品。当遇到未经许可的情况，如飞机升降或位于医疗仪器附近时，应停止使用，并立即关闭您的手机或其他电子设备，以免造成干扰。

开机/关机  
拨动 ON/OFF 键：开机/关机

模式切换  
短按 O/M 键：音频来源会在蓝牙 / TF卡 / (AUX) / FM之间切换。

蓝牙模式  
开启手机蓝牙，搜索到本机的配对码，点击配对，连接成功会发出语音提示，即可用手机播放音乐。

TF 卡/U盘播放模式  
插入TF卡/U盘，音箱发出语音提示，即可播放内部歌曲。支持格式：WAV/WMA/MP3等。

语音通话  
手机与音箱蓝牙连接状态下，手机来电时，音箱会有铃声提示，短按“播放>”键接听电话，再短按挂断电话。(手机蓝牙播放过程中双击“播放>”键可回拨最后一个电话号码)

FM 收音机模式  
1、短按“O/M”键切换到“收音模式”；  
2、将USB MICRO线插头插入音箱 USB MICRO接口当外置天线。  
3、短按“播放>”键，进入自动搜台，搜台完毕后自动进入第一个电台播放。  
4、短按“+”“-”键控制上、下选台  
(Fm电台数量跟效果：取决于周围环境跟当地的网络信号)

AUX(LINE IN) 模式(选配)  
将3.5MM音频插头插入手机的耳机孔，另一端MICRO口

连接音箱的USB MICRO接口，音箱发出语音提示，即可用外接音频播放音乐。

充电  
将USB MICRO连接线插入音箱USB MICRO接口，连接5V充电器或电脑即可对音箱充电。

指示灯  
蓝灯慢闪：工作状态  
蓝灯快闪：蓝牙等待连接/搜索电台  
红灯常亮：充电中，充满电，红灯灭。



## BLUETOOTH SPEAKER PRODUCT MANUAL

V1.0

- + Please pay attention to the following items before using this product, otherwise it may damage your digital products and cause danger.
- + When the product is first use or unused for a long time, the battery may discharge gradually and automatically so please charged full before use or re-use.
- + Please use approved power charger and accessories, including the power cord and the adapter. Otherwise, the device and speaker may be damaged.
- + Please charge the battery in the ventilated position, too high or too low temperature will affect the performance of the battery.
- + Do not put this product in water or get wet (except waterproof speakers)
- + Do not drop, beat, or shake this product strongly, otherwise it may damage the internal parts and the product.
- + Please keep this product and the accessories safely and avoid the children touched.
- + It is a normal phenomenon while the speaker charging or playing may be slightly hot.
- + Please do not close the speaker to fire or other heat products to avoid danger.
- + Please avoid any metal items touching the speaker charging / audio sockets, so as to avoid damage to the speaker due to short circuits.
- + Unauthorized change and self-repair products may cause the speaker unable working and the warranty invalidate.
- + Please use this product in accordance with local laws, regulations and restrictions. When under unauthorized situation, please stop using it and turn off your cell phone or other electronic equipment immediately e.g. the airplane takeoff/ landing or near a medical instrument.

Power on / off  
Toggle ON/OFF key: turn on / off

Mode switching  
Click the O/M button: audio switching during on Bluetooth / TF / (AUX) / FM

Bluetooth mode  
Open the phone Bluetooth function, search the speaker's matching code, click matching, connection successful will be mentioned by a voice. After it you can use your phone to play music.

TF Card /U disk playback mode  
Insert TF Card /U disk, the speakers voice prompts, you can play the song inside. Support formats: WAV/WMA/MP3, etc..

Voice call  
When the phone calls, the speaker will have a bell prompt, press the "play >" button to answer the phone, and then press the call button. (mobile phone Bluetooth playback, double-click the "play >" button, you can call the last phone number)

FM radio mode  
1, click the "O/M" button to switch to radio mode";  
2. Plug the USB MICRO line plug into the speaker USB MICRO interface as an external antenna. 3, click the "play >" button, enter the automatic search channel, after the search is completed, enter the first station broadcast play automatically.  
4, click "+", "-" key to control the previous/ next channel (the number of FM stations and effects: depending on the environment and the local network signals)

AUX (LINE, IN) mode (optional)  
Put the 3.5MM audio plug into the cell phone, and the

other side connected with the Speaker USB MICRO port, and the voice prompt, that is, the external audio can be used to play music.

Charge  
connect the USB MICRO to the speaker port and charging the 5V power or computer.

Indicator light  
Blue light slow flashing: working condition  
Blue light fast flashing: Bluetooth waits for connection / search station  
The red lights: are charging, the red light off: full charging.



FCC warning:

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

**Note:** This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

This equipment complies with RF radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with a minimum distance of 20 centimeters between the radiator and your body.